
PROTOKÓŁ Nr 8/19 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 04 grudnia 2019 roku 
 

W dniu 04 grudnia 2019 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Adam Dembowski -  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jarosław Adam Mikielski -  Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny: Pan Jan Krzykwa  

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pan Bogdan Duś – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2. Pan Damian Dębowski – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Pani Joanna Stankiewicz - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

4. Pan Stanisław Dąbrowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

5. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Sławomir Przekop – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Szyszkowski - Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów  

i Infrastruktury 

3. Pan Piotr Stasiński - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

4. Pan Piotr Krzysztof Andruszkiewicz – Członek Komisji Budżetu, Finansów 

 i Infrastruktury 

5. Pan Walenty Wałejko – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

6. Pan Tomasz Zamojski – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont – Skarbnik Gminy 

4. Pani Ewelina Buczyńska - Referent w Urzędzie Gminy 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00  

i powitał wszystkich zebranych. 
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Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku 

obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

dotychczasowemu najemcy lokalu w budynku Ośrodka Zdrowia w Wiżajnach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Wiżajny. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy 

Wiżajny na 2020 rok. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady 

Gminy Wiżajny na 2020 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

administracyjnej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora 

finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wiżajny. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2020-2030. 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2020 rok. 

19. Sprawy bieżące. 

20. Wolne wnioski.  

21. Zakończenie posiedzenia 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad. Za oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 
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przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 14 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że projekt został wysłany do 

lekarza weterynarii, koła łowieckiego oraz do stowarzyszenia opieki nad zwierzętami. Nie 

wpłynęły żadne opinie z ich strony co oznacza, że akceptują nasz projekt. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

Do p-ktu 5 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że w programie nic się nie 

zmieniło. Program jest zawsze podejmowany.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

Do p-ktu 6 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem dotychczasowemu 

najemcy lokalu w budynku Ośrodka Zdrowia w Wiżajnach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że Pani Janina Gałażyn 

złożyła pismo z prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy lokalu użytkowego w budynku 

położonym przy ul. Sejneńskiej 14 w Wiżajnach z przeznaczeniem na prowadzenie apteki 

(załącznik nr 6). Proponuję, aby w uchwale było wyrażenie zgody, co daje możliwość 3 

miesięcznego wypowiedzenia. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

Do p-ktu 7 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że wpłynęło pismo  

od Podlaskiego Kuratora Oświaty w Białymstoku informujące, że w Uchwale Nr VIII/50/19 

Rady Gminy Wiżajny z dnia 31 października 2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania 
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nauczycieli, w części określającej kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli, wykracza 

poza podstawę prawną uchwały. Ponadto przepis § 23 ust. 2 regulaminu wynagradzania, który 

stanowi, że „ Nauczycielom zatrudnionym w niepełnym wymiarze czasu pracy poszczególne 

składniki wynagradzania przysługują w wysokości proporcjonalnej do wymiaru zajęć,  

z wyjątkiem dodatku funkcyjnego i za wychowawstwo klasy” jest niespójny z § 8 ust. 5 

regulaminu, określającym, że „ Nauczycielom zatrudnionym w niepełnym wymiarze czasu pracy 

dodatek motywacyjny przysługuje w pełnej wysokości”. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 8). 

 

Do p-ktu 8 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że weszły  w życie nowe 

przepisy Prawa oświatowego w sprawie zwrotu rodzicom kosztów dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli. Zgodnie z nimi rada gminy określa w uchwale na 

każdy rok szkolny średnią cenę jednostki paliwa w gminie, a wyznaczona w ten sposób kwota 

stanowi jeden ze składników wzoru służącego do wyliczenia kosztów jednorazowego przewozu 

dziecka. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

Do p-ktu 9 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Wiżajny na 

2020 rok. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 10). 

 

Do p-ktu 10 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady Gminy 

Wiżajny na 2020 rok. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 11). 
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Do p-ktu 11 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont poinformowała, że podatek od nieruchomości za 

grunty i budynek OSP był zawsze ujęty w deklaracji gminnej, a po kontroli Regionalnej Izby 

Obrachunkowej okazało się, że za ten podatek OSP ma płacić sama ok. 4000-5000 zł/rok.  

W związku z tym musi być podjęta uchwała, która zwolni te jednostki z podatku od 

nieruchomości.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 12). 

 

Do p-ktu 12 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

administracyjnej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów 

publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że w 2015 r. były 

podejmowane dwie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

administracyjnej i organizacyjnej, jedna dla Szkoły Podstawowej i Gimnazjum a druga na 

obsługę Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Zaleceniem Regionalnej Izby Obrachunkowej 

jest przedłożenie Radzie Gminy projektów uchwał wprowadzających zmiany w uchwałach  

w sprawie wspólnej obsługi, polegające na precyzyjnym oraz zgodnym ze stanem faktycznym 

wskazaniu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej, w szczególności obowiązków 

 w zakresie rachunkowości i sprawozdawczości. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 13). 

 

Do p-ktu 13 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że do przetargu na odbiór, 

transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 

Gminy Wiżajny zgłosiła się jedna firma. Biorąc pod uwagę ilość odbieranych odpadów w latach 

2016-2019 podaliśmy do przetargu 400 ton odpadów. Mamy płacić za tonę odpadów 1000 zł,-.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 14). 

 

Do p-ktu 14 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
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w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 15). 

 

Do p-ktu 15 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 16). 

 

Do p-ktu 16 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła  zmiany budżetu na 2019 rok: 

1. Zwiększono dochody i wydatki w wysokości - 5 616,- zł zwiększenie części oświatowej 

subwencji ogólnej na 2019 rok na wypłaty wynagrodzenia nauczycielom.  

2. Zwiększono plan dochodów z opłat za wodę i odprowadzenie ścieków łącznie – 86 000,- zł. 

3. Zwiększono dochody z różnych opłat oraz odsetek od nieterminowych wpłat podatków i opłat 

lokalnych ogółem – 7 966,- zł. 

4. Przyjęto dochody ze sprzedaży majątku w wysokości – 62 000,- zł. 

5. Zmniejszono dochody z opłaty eksploatacyjnej -  5 000,- zł. 

6. Zmniejszono dochody z tytułu podatku od nieruchomości os osób prawnych – 38 000,- zł oraz 

podatku rolnego – 400 zł. 

Łącznie dochody zwiększono o kwotę – 162 582,- zł oraz zmniejszono o kwotę – 44 400 zł. 

7. Zwiększono wydatki na zakup energii w rozdziale dostarczanie wody – 8 500,- zł. 

8. Zwiększono plan z tytułu odsetek od kredytów – 6 450,- zł. 

9. Zwiększono plan wydatków w dziale pomoc społeczna i wspieranie rodziny łącznie –  

9 750,- zł. 

10. Zwiększono wydatki na opłaty za zagospodarowanie odpadów komunalnych w kwocie – 

16 417,- zł oraz  w dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 9 449,- zł. 

11. Przeniesiono plan wydatków w wysokości – 5 000,- zł na zwiększenie dotacji dla GBP. 

12. Zwiększono wydatki majątkowe łącznie 62 000,- zł z przeznaczeniem na wykonanie 

oświetlenia w miejscowości Mierkinie – 5 000,- zł oraz w zakresie modernizacji dróg – 57 000,- 

zł. 

Po stronie wydatków zwiększono plan w wysokości – 123 182,- zł oraz zmniejszono o 5 000,- zł. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 17). 
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Do p-ktu 17 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na 

lata 2020-2030. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 18). 

 

Do p-ktu 18 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2020 rok. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 19). 

 

Do p-ktu 19 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że skoro mamy jeden 

zabytek na terenie Gminy (Kościół), który wymaga remontu to Gmina powinna pomóc 

finansowo. Raz w roku Gmina mogłaby przeznaczyć ok. 15 000,- zł z przeznaczeniem na 

parking przy Kościele. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – zostaliśmy wybrani do reprezentowania Gminy,  

a nie Parafii. To Rada Parafialna powinna zająć się sprawami Kościoła, a Rada Gminy sprawami 

Gminy i należy to od siebie oddzielić.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował o następujących sprawach: 

- Gmina przystąpi do projektu dotyczącego inwestycji z zakresu budowy nowych jednostek 

wytwarzania energii elektrycznej i/lub cieplnej wykorzystujących energię słoneczną 

polegających na instalacji ogniw fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na budynkach 

mieszkalnych, z wyłączeniem budynków, w których prowadzona jest działalność gospodarcza,  

w tym działalność rolnicza. Deklaracje uczestnictwa w programie należy składać w terminie do 

17 grudnia 2019 roku. 

- W najbliższym czasie będzie ogłoszony nabór wniosków na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest. Realizowany będzie poprzez dofinansowanie: demontażu, zbierania, transportu oraz 

unieszkodliwiania lub zabezpieczenia odpadów zawierających azbest. 

- Zmierzam ku temu, aby nie przekazywać Stacji Uzdatniania Wody w obsługę do innej firmy. 

 Radny Gminy Pan Sławomir Przekop – przegląd Stacji Uzdatniania Wody trzeba robić 

sukcesywnie, co dwa lata, ona nie będzie chodzić sto lat.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – sytuacja jest na tą chwilę opanowana, 

woda jest już dobra, nie ma manganu - była awaria aeratora. W związku z tym, że zepsuła się 

sprężarka trzeba się zastanowić, czy nie kupić nowej na zapas, aby w razie awarii nie doszło do 

podobnej sytuacji. W Wiżajnach mówią, że mamy nową stację. Nasza stacja uzdatniania wody 

ma 10 lat i wymaga remontu 

 Radni Gminy Wiżajny  - tak trzeba kupić, bo to nie jest duży koszt ( 20 000,- zł), a jak 

jest awaria to powstaje problem. 
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 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – należy sukcesywnie wypłukać całą linię, 

przyłącze do każdego domu, żeby mieć wszystko przeczyszczone. Może należałoby zwiększyć 

w budżecie wydatki na SUW w Wiżajnach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – byłem na spotkaniu z PKS Nova razem 

z Wójtem Gminy Rutka-Tartak w sprawie przywrócenia kursu o godz. 8
50 

z Wiżajn. Należy 

dopłacić 45 000,- zł/rok. Wójt Gminy Jeleniewo oraz Wójt Gminy Rutka – Tartak nie zgadzają 

się na dopłacenie. Jeśli nasza Gmina miałaby dopłacać sama to jest to za duży koszt. Nawet jeśli 

chcielibyśmy zorganizować własny transport to możemy tylko na swoim terenie.  

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – chciałbym powiedzieć, że odśnieżanie należy do 

mieszkańca, ale jeśli dojdzie do jakieś szkody to odpowie Gmina, bo nie dopilnowała każdego 

właściciela nieruchomości.   

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - pismo zostało wysłane do mieszkańców 

informujące o obowiązku utrzymania czystości przy granicy nieruchomości. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – co z budową szkoły. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – myślałem, że zostawimy to na styczeń. 

Na tą chwilę budowa nowej szkoły wyniosłaby ok. 15 mln zł. Jaki będzie koszt remontu, na tą 

chwilę nie wiem. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – wokół szkoły brak jest infrastruktury 

sportowej. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – brakuje też osoby, która po godzinach szkolnych 

prowadziłaby zajęcia sportowe dla dzieci. 

 

 Do p-ktu 20 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne 

wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął 

obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 12
15

. 

 

Protokołowała:                   Przewodniczący Rady Gminy 

E. Buczyńska 

                                        /-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

           /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                               /-/  Bogdan Duś 

3. Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

                                           /-/   Sławomir Przekop 


